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Agenda Styrelsemöte Svenska Cricketförbundet  
 
10 november 15.00 Teams 

 
Närvarande: Tariq Zuwak, Atiqur Rahman, Ahsan Ashfaq, Sneha Sengupta, Sanjay Kumar, 
Tripty Karwal och GS-Lina Berglind  
 

1. Mötets öppnande 
2. Godkännande av dagordning 
3. Val av Justerare Tariq Zuwak 
4. Information från RIF 
5. Agenda:  

a. Slutrapport till RF 
b. Rekryteringsstatus 
c. Årsmötesdatum och dess handlingar 
d. Budgetplanering 
e. Övrigt 

 
Mötet öppnades med att Tariq informerade om RIF, Riksidrottensforum som varit i 
Norrköping under helgen 8-10 november. Deltagande på RIF från SCF var Tariq, Sneha, 
Atiqur och Lina. De var alla mycket positiva. Tariq önskar att på nästa RIF 2026 i Kalmar att 
alla i styrelsen deltar.  
Tariq anser att det finns mycket att lära från mötet, RF:s sätt att arbeta med kommittéer, 
processer och strukturer. Tariq berättade också om diskussionen om vuxenstöd, något som 
en kommitté tittar särskilt på. Vuxenstöd är mycket viktigt för SCF och det den ger till ligan.  
 

A. Slutrapport – SCF bör fortsätta på den rapporten som lämnades in 2023 i december. 
Lina fick i uppgift att under första delen av veckan prioritera slutrapporten och 
kombinera båda rapporterna.  

B. Rekryteringsstatus – Tariq och Atiqur har intervjuat 3 kandidater och Lina Berglind 
kommer att bli intervjuad under kommande vecka. 

C. Årsmötesdatum och dess handlingar – Diskussion gällande datum och ramadan 
under mars månad. Atiqur fick i uppdrag att finna lämpligt datum i förhållande till Eid. 
Vid nästa styrelsemöte tar vi beslut på datum och plats.  

D. Budgetplanering – Det är inlämning av första utkast av budget 2025 till ICC den 17 
november.  
Alla i styrelsen är delaktiga i besluten så alla fick i uppdrag att återkoppla under 
kommande vecka.  
Ahsan och Sanjays uppdrag är att titta på ligan, behöver något förändras, några 
ändring eller vill man göra annorlunda med finalerna.  
Atiqurs uppdrag är att titta över alla kostnader för hemsidan och eventuellt förändring 
samt kommunikationen.  
Snehas uppdrag hur har det sett ut för damerna, behöver något ändras, träning osv. 
Kontakta Rajan och se över träningstider för både Malmö och Stockholm 
Triptys uppdrag JPL och ungdomsligan, önskas förändring, U19 för tjejer planering 
för 2025. 
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Tariqs uppdrag landslaget och distriktligan för 2025 
Linas uppdrag är att göra ett utkast av hela budgeten under slutet av veckan och 
maila till Tariq för vidare diskussion.  

E. Övrigt: 
- Tariq förklarade vikten av att vi gör tjej och damsatsning under slutet av året. RF har 
inte gett oss något statligt bidrag under 2024 vilket vi hade förväntat oss. Detta 
kommer att påverka våra inkomster från ICC 2026. Genom att öka tjej och 
damaktiveringar kan det kompensera upp pengarna, SCF kan då redovisa en större 
aktivitet av dam och tjejer.   
Lina fick i uppdrag att skicka inbjudan till alla klubbar att SCF välkomnar 
damturneringar inomhus enligt färdigställda regler. SCF stöttar med 5000 kr till 
domare, lättare förtäring och hyra för hallen till arrangerande klubbar. 
- Lina informerade att hon sökt skolprojektstöd från RF. De är material som ska 
skickas ut innan året slut till skolor och föreningar.  
- Forum Malmö och Göteborg. En kort diskussion om hur många som anmält sig och 
att vi gör som i Stockholm det fungerade bra.  
- Ahsan informerade om att de flesta klubbar är intresserade av en inomhusliga. Det 
är kostsamt med en inomhus liga. Styrelsen diskuterade kostnaden och hur klubbar 
kan betala mm. Tariq kommer att kontakta Michael på ICC och se hur utfallet blir för 
oss 2026 och återkommer.  

  
 

Nästa möte: 27 november 2024 
 
 

 

 

Protokollssekreterare       Justerare 

Lina Berglind        Tariq Zuwak 

 


